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Mil² spoluobļan®, 
 

V²t§m V§s u letoġn²ch podzimn²ch KrupskĨch stŚ²pkŢ, kter® 

vyd§v§me v nelehk® atmosf®Śe koronavirov® epidemie, kter§ 

zas§hla i naġ² ves. 

Nechci V§s ale zatŊģovat t²mto t®matem v²ce neģ je nutn®, 

protoģe jsem pŚesvŊdļen, ģe nejlepġ² prevenc² je netr§pit se 

pŚ²liġnĨm stresem. Nem§m ale pouze dobr® zpr§vy, nicm®nŊ tŊch 

ġpatnĨch je jen m§lo. 

 

MATEřSKĆ ĠKOLA 

Mnoz² z V§s navġt²vili naġ² novou budovu MateŚsk® ġkoly v den 

otevŚenĨch dveŚ². Jej² otevŚen² se bohuģel odehr§lo ve skromn®m 

duchu, protoģe nebylo moģn® uspoŚ§dat vŊtġ² akci. Nicm®nŊ nov§ 

budova se tŊġ² velk®mu z§jmu okoln²ch obc² a tak® lok§ln²ch 

m®di².  

NovĨch hrac²ch prvkŢ se doļkala i zahrada u MateŚsk® ġkoly, kde 

jsme ļerpali dotaci z N§rodn²ho programu ģivotn²ho prostŚed². 

Hrac² prvky byly vyb²r§ny tak, aby v dŊtech probouzeli zv²davost 

a nauļily se i nŊco nov®ho. V tomto vyd§n² KrupskĨch stŚ²pkŢ 

naleznete i ļl§nek od Śeditelky MateŚsk® ġkoly o stŊhov§n² do 

novĨch prostor. 

 

SAUNA 

Dokonļena je jiģ tak® rekonstrukce sauny, jeģ byla zavrġena 

instalac² chodn²ku z boku a zadn² strany budovy. BŊhem 

podzimn²ch mŊs²cŢ bude jeġtŊ dovybaven interi®r, aby bylo 

moģno prostor vyuģ²vat i pro spoleļensk® akce. 

 

 

POZEMKOV£ ĐPRAVY 

Pozemkov® ¼pravy jsou jiģ platn® a jsou tak® viditeln® v nahl²ģen² 

do katastru nemovitost². Od t®to chv²le je nutn® si zkontrolovat 

svoje vlastnictv², protoģe Śada pozemkŢ zmŊnila svoje majitele.  

D²ky dokonļenĨm pozemkovĨm ¼prav§m jsme se opŊt posunuli o 

kus d§l mezi ostatn²mi obcemi a d²k za to patŚ² i V§m, obļanŢm. 
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PŚipom²n§m, ģe je nutno pro vġechny tyto zmŊny podat nov® 

daŔov® pŚizn§n² do konce ledna 2021, jelikoģ doġlo ke zmŊn§m 

ve vĨmŊŚe a ļ²slov§n² parcel.  

S pozemkovĨmi ¼pravami souvis² i digitalizace intravil§nu obce, 

kter§ se posunula v souvislosti s prodlouģen²m term²nu 

pozemkovĨch ¼prav.   

Mapy a z§kresy tĨkaj²c² se digitalizace budou vystaveny 

v kulturn²m domŊ zŚejmŊ poļ§tkem ledna 2021. PŚedpokl§dan® 

nabyt² platnosti tŊchto zmŊn bude k datu 29. ledna 2021, kdy 

bude opŊt patrno v katastru nemovitost².  

 

PLĆNOVAN£ DOTACE PRO ROK 2021 

V zimn²ch, nebo jarn²ch mŊs²c²ch se bude budovat novĨ vrt 

s pŚ²pojkou pro obecn² vodojem. N§klady budou cca 3 miliony 

korun a mŊly by bĨt pokryty z 80% z dotace. N§slednŊ budeme 

pŚid§vat dalġ² vrty, tak jak jsem psal jiģ dŚ²ve. 

Neusnula ani pŚ²prava pl§novanĨch instalac² domovn²ch ļist²ren 

odpadn²ch vod. V tŊchto dnech zaļnou pracovn²ci projekļn² firmy 

opŊt obch§zet domy a jejich vlastn²ky, kteŚ² se do akce pŚihl§sili. 

Za zpoģdŊn²m st§lo omezen² spojen® s prob²haj²c² epidemi². 

V lednu by mŊla bĨt vypsan§ dotace na cyklostezky, do kter® 

bych r§d naġi obec pŚihl§sil s projektem cyklostezky na hŚbitov. 

Vlivem sn²ģen² st§tn²ch pŚ²spŊvkŢ na chod obce se nebudeme 

pouġtŊt do jinĨch n§kladnĨch projektŢ, vyjma snad pŚ²pravy 

zas²Šov§n² dvou parcel nad novou budovou MateŚsk® ġkoly. 

Forma a ļas pŚ²jmu nab²dek od z§jemcŢ bude vļas zveŚejnŊna. Do 

doby zas²Šov§n² parcel a vybudov§n² komunikace je prod§vat 

nebudeme.  

 

 

KšROVCOVĆ KALAMITA 

 

Snad kaģd®ho vlastn²ka lesŢ v naġem okol² zas§hla tak® kalamita 

lĨkoģrouta smrkov®ho, kterĨ decimuje nejen obecn² lesy. DaŚ² se 

n§m ovġem dŚevo tŊģit, prodat a vŊtġinu ¼zem² jsme stihli i os§zet 
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novĨmi stromky. Letos bylo nas§zeno v²ce neģ 11 000 kusŢ 

smrkŢ, kter® na jaŚe dopln² buky, jedle a modŚ²ny.  

S tŊģbou souvis² i zvĨġenĨ pohyb n§kladn² techniky na obecn²ch 

cest§ch a st²ģnosti na jejich provoz. Je tŚeba zdŢraznit, ģe kaģdĨ 

uģivatel obecn²ch cest si mus² poļ²nat tak, aby neniļil povrch 

cesty a nezhorġoval jejich sj²zdnost. SamozŚejmŊ, za st§vaj²c² 

situace toto nen² moģn® zcela dodrģet. Nelze vġak tolerovat niļen² 

znaļek, krajnic, zneļiġŠov§n² povrchu a dalġ² neġvary, kter® jsou 

s odvozem z lesŢ spojeny. Nejsem detektiv, abych kaģd® takov®to 

poruġen² pravidel vyġetŚoval, a nem§m v ¼myslu ani instalovat 

vġude kamery a fotopasti, abych mohl prokazovat vin²kŢm jejich 

vinu. Firmy, kter® tŊģ² v naġem katastru stabilnŊ, pravidla 

dodrģuj². Probl®my jsou ovġem s jednor§zovĨmi odvozci, kteŚ² po 

sobŊ ponech§vaj² pouze spouġŠ. Na takov® jsem nucen volat 

Policii ĻR, protoģe se zde jedn§ o poġkozov§n² obecn²ho majetku. 

T²mto ģ§d§m napŚ²klad vlastn²ka lesa, kterĨ nechal nakl§dat svoje 

dŚevo na parkoviġti u koupaliġtŊ, aby odklidil veġker® zbytky kŢry 

a uvedl m²sto do pŢvodn²ho stavu.  

 

ODPADOV£ HOSPODĆřSTVĉ 

 

V r§mci odpadŢ dojde letos k instalaci QR k·dŢ na veġker® 

popelnice v obci. Technick® sluģby Havl²ļkŢv Brod chtŊj² 

mapovat mnoģstv² odpadŢ v jednotlivĨch obc²ch, aby mohly 

podle toho optimalizovat svozov® trasy. V tuto chv²li se tedy 

nejedn§ o zjiġŠov§n² mnoģstv² odpadŢ u jednotlivĨch obļanŢ. 

Data o mnoģstv² odpadŢ v jednotlivĨch popelnic²ch nejsou 

sv§z§na s majiteli.  

Do budoucna se ovġem s platbami podle mnoģstv² odpadŢ d§ 

poļ²tat. Nen² ale vyŚeġeno, jestli se bude platba odv²jet podle 

objemu, nebo hmotnosti. UrļitŊ ale budou vzrŢstat poplatky za 

uloģen² na skl§dky, kter® budeme i my muset prom²tnout do 

plateb za odpady. A aby bylo placen² spravedliv®, tak mŊŚen² 

mnoģstv² vyhozen®ho odpadu je jedinou moģnou variantou.  

D§le se mus²m zm²nit o kompostu ĂZa Koz§kovĨmiñ. Po vyŚeġen² 

pozemkovĨch ¼prav pl§nuji u kompostu prov®st jeho oplocen², 
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monitorov§n² a cedule, kter® snad jiģ kaģd®mu, kdo to jeġtŊ 

nepochopil, napov², ģe vŊtve a dŚevŊnĨ odpad se ukl§daj² ze zadn² 

ļ§sti smŊrem od Tanļ²ku a rostlinn® zbytky a tr§va ze smŊru ode 

vsi. Neust§le se objevuje tr§va uprostŚed vŊtv² a vŊtve uprostŚed 

hromad tr§vy. T²m doch§z² opŊt k zatŊģov§n² pracovn²kŢ obce, 

kteŚ² mus² vġe vytŚ²dit.  

Od 1. prosince jsme nuceni ļ§steļnŊ uzavŚ²t sbŊrnĨ dvŢr. 

Z dŢvodu nedodrģov§n² pravidel ze strany obļanŢ a 

odkl§d§n² odpadŢ od lid² mimo obec nen² jiģ v naġich sil§ch 

udrģovat na sbŊrn®m dvoŚe poŚ§dek. 

NovŊ tedy bude sbŊrnĨ dvŢr otevŚen po dohodŊ s pracovn²ky 

obce a po vyzvednut² kl²ļŢ.  

Bez omezen² bude tak® otevŚeno kaģdou nedŊli od 8:00 do 

9:00.  

 

KULTURNĉ AKCE 

 

Co se tĨk§ kulturn²ch akc², tak ty jsou plnŊ podŚ²zeny aktu§ln²m 

protiepidemickĨm naŚ²zen²m ze strany st§tu. Byli jsme nuceni 

zruġit letoġn² sraz seniorŢ poŚ§danĨ v r§mci Dobrovoln®ho svazku 

obc² Krupsko. Ze stejn®ho dŢvodu neprobŊhne ani tradiļn² 

rozsvŊcen² v§noļn²ho stromu. Budeme doufat, ģe situace pŚ²ġt² 

rok bude pro n§s vġechny pŚ²znivŊjġ². 

 

V§clav Lacina, starosta 
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StŊhov§n² MateŚsk® ġkoly 

 
Na zaļ§tku nov®ho ġkoln²ho roku v z§Ś² jsme se pŚestŊhovali do 

nov® budovy MateŚsk® ġkoly, kde jsme oļek§vali dŊti a nov® 

starosti, kter® n§m s jejich vyġġ²m poļtem pŚibudou. 

Konec pr§zdnin byl ve znamen² stŊhov§n², kde se celĨ kolektiv 

pracovn²kŢ ġkolky spolu s pracovn²ky Obecn²ho ¼Śadu zapojil do 

pŚesouv§n² velk®ho mnoģstv² vŊc². Ani jsme netuġili, ģe star§ 

budova obsahuje tolik hraļek, kn²ģek, uļebn²ch pomŢcek, n§dob², 

ġanonŢ a dalġ²ch vŊc², kter® bylo nutno pŚestŊhovat.  

 

 
 

Vġechny n§s zas§hla urļit§ nostalgie pŚi opouġtŊn² a posledn²m 

zamyk§n² star® budovy, ve kter® jsme byli des²tky let. MateŚsk§ 

ġkola, tak jako j² zn§me, fungovala ve star® budovŊ od roku 1957. 

Jiģ dŚ²ve zde byl ¼tulek pro dŊti druģstevn²kŢ. Za dob existence 

doġlo k rŢznĨm oprav§m, vylepġen²m a pŚ²stavbŊ. Bohuģel star® 

kamenn® zdi dostaly posledn² r§nu pŚi hav§rii potrub² t®mŊŚ 

pŚesnŊ na den pŚed tŚemi lety, kdy v hernŊ bylo 10 cm vody.         
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I pŚes rychlĨ z§sah a dŢsledn® vysouġen² a opravy jsou n§sledky 

hav§rie dodnes patrn® na vlhkosti ve zdech. 

NaġtŊst² vzaly za sv® pŢvodn² pl§ny na rekonstrukci star® budovy 

a stavbu dalġ²ho patra. PozdŊji se uvolnilo m²sto po statku naproti 

kulturn²mu domu a tak bylo moģno, i s pŚispŊn²m dotace, postavit 

ġkolku zcela novou podle novĨch parametrŢ. V nov® ġkolce, 

kterou si dŊti ihned zamilovaly, je patrnĨ obrovskĨ rozd²l nejen 

v prostoru a pŚirozen®m osvŊtlen², ale tak® v moģnostech 

uskladnŊn² hraļek, pomŢcek a lepġ²m standardu kuchynŊ, 

umĨv§rky a podobnŊ. PŚibyly i nov® hrac² prvky na zahradu, kter® 

doplnily prvky pŚestŊhovan® z pŢvodn² zahrady. Jedin®, co n§m 

sch§z², jsou vzrostl® stromy, jeģ byly na zahradŊ u star® budovy. 

Mus²me poļkat, aģ vyrostou stromy novŊ vysazen®. 

 CelkovŊ byly na budovu ġkolky a zahrady pouģity tŚi rŢzn® 

dotaļn² tituly, kter® doplnil dar od spoleļnosti Metropolitn² s.r.o., 

za nŊjģ byly nakoupeny dalġ² hraļky pro dŊti na zahradu i do 

herny, jako je dŊtskĨ gauļ, odr§ģedla apod.  

VĨstavbou nov® budovy vykroļila naġe MateŚsk§ ġkola do dalġ² 

etapy sv® existence a jsem pŚesvŊdļena, ģe nov§ ġkolka bude 

slouģit ŚadŊ dalġ²ch generac² tak, jako ġkolka pŢvodn². 

 

Alena Lacinov§, Śeditelka MĠ 
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Podzim v ekocentru Chaloupky  

 
Letoġn² podzim byl uģ s pŚedstihem s§zkou do loterie. Budeme 

uļit? Za jakĨch podm²nek? A jak dlouho? Nakonec se n§m 

podaŚilo stihnout pŊknou Ś§dku programŢ a nav²c ï i d²ky pŚ²zni 

poļas² ï vġechny probŊhly venku, jak se na spr§vn® ekocentrum 

sluġ² a patŚ². Od z§Ś² n§s tak® jist² nov§ kolegynŊ, Mgr. Blanka 

Tlust§, kter§ do Krup® pŚes²dlila z Prahy, aļkoliv pŢvodem je 

z moravsk®ho konce Vysoļiny. A co n§s ļek§ v pŚ²ġt²ch tĨdnech? 

Provedeme revize st§vaj²c²ch programŢ pro ġkoly a ġkolky, 

zazimov§n² zahrady a nejsp²ġ se pust²me do tvorby programu na 

zimn² a letn² t§bory.  

Zaļ§tkem Ś²jna jsme si uģili Barvy podzimu ï akci pro celou 

rodinu, kter§ byla pestr§ nejen z§ŚivĨmi barvami, ale i 

pŚipravenĨm programem. PŚ²tomn² mohli vyuģ²t jednu z tvŢrļ²ch 

d²len, vyrazit na quest na stezku Za Humny a tak® se poprv® 

ofici§lnŊ sklouznout po nov® svahov® skluzavce, na jej²ģ poŚ²zen² 

pŚispŊla spoleļnost MONETA Money Bank. Vrcholem dne byla 

bubenick§ d²lna, do kter® byli vtaģeni jak pŚ²tomn² s rytmem 

v krvi, tak i ti, pro kter® to byla prvn² zkuġenost v ģivotŊ. 

Vzhledem ke kr§sn®mu poļas² a aģ rodinn® atmosf®Śe jsme si akci 

opravdu uģili.  

Ohl®dneme-li se jeġtŊ o nŊco d§le, za letn²mi pr§zdninami, m§me 

za sebou nabit® ļtyŚi bŊhy t§borŢ, bŊhem nichģ se dŊti od 7 ï 13 

let pŚenesly do pravŊku, zat²mco dŊti do 7 let spolu s 

(pra)rodiļi procestovaly celĨ svŊt. V pravŊku si dŊti vyrobily 

vlastn² pazourkovĨ nŢģ, oġtŊp, ulovily mamuta, ĂuhnŊtlyñ soġku 

Venuġe nebo vyzdobily jeskyni pravŊkĨmi malbami. Mal® dŊti se 

pod²valy do svŊta - kdo kde ģije a co tam dŊlaj² tamŊjġ² dŊti. 

Z§roveŔ jsme spoleļnŊ zap§trali, co je nejvŊtġ²m pokladem na 

svŊtŊ, coģ jsme nakonec naġli u jezera ĂLoch Nessñ. Kdo je 

zvŊdavĨ, aŠ se pod²v§ na n§ġ facebookovĨ profil 

www.fb.com/krupskaskola. I kdyģ n§s letos trochu provŊŚilo 

poļas², mysl²m, ģe vġechny t§bory si uģily jak dŊti, tak jejich 

vedouc².  

http://www.fb.com/krupskaskola
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StejnŊ jako vġichni kolem s napŊt²m oļek§v§me vĨvoj budouc²ch 

ud§lost² a vŊŚ²me, ģe se situace zaļne v nadch§zej²c²ch tĨdnech 

stabilizovat. Aktualizovan® informace o naġich programech 

najdete na str§nk§ch  

www.chaloupky.cz a www.fb.com/chaloupky. 

  

Za ekocentrum Chaloupky 

 

Lenka Ġuver²kov§  

 

 

 

 

 

 
Cesta k Jelen² stud§nce 

 

 

 

 

http://www.chaloupky.cz/
http://www.fb.com/chaloupky


10 

Podzimn² ¼vaha 

 
Jsme uprostŚed podzimu, v ļase ¼klidu zahrad, pŚ²prav na zimu a 

tak® se vzpom²nkami na ty, kteŚ² n§s jiģ v ģivotŊ pŚedeġli. 

Chod²v§me upravovat hroby, zapalovat sv²ce a pŚipom²n§me si s 

vdŊļnost², co dobr®ho jsme dostali a na co mŢģeme d²ky Bohu v 

ģivotŊ, kterĨ n§m byl svŊŚen, navazovat. Jen je ten letoġn² 

duġiļkovĨ ļas spojen s nejistotou, kdy se n§rŢst n§kazy nemoci 

zastav² a jak® n§sledky z toho jeġtŊ budou. Zaļ²n§ n§s napadat, 

jak se vŢbec budeme letos pŚipravovat na Advent a V§noce? 

Vzpom²n§m na vypr§vŊn² sv® babiļky, jej²ģ maminka zaģila (jako 

nejstarġ² ze ļtyŚ dŊt²) Prvn² svŊtovou v§lku. Dobu, kdy muģi 

um²rali po tis²c²ch v z§kopech, potraviny byly na pŚ²dŊlov® l²stky 

(ovġem ļasto je nebylo za co vymŊnit) a lid® um²rali po tis²c²ch na 

tzv. ĠpanŊlskou (ale ve skuteļnosti opŊt ļ²nskou) chŚipku. Jak to 

vġechno zvl§dli? Semkli se. Podep²rali se. Neut§pŊli se ve 

zbyteļnĨch sporech. Byli k sobŊ v²c velkorys². Neztr§celi ani 

minutu ļas. SvĨma rukama a ¼sil²m se snaģili vġechno potŚebn® 

zajistit, zaġ²t, upl®st, vypŊstovat, sehnat. A pŚedevġ²m dŢvŊŚovali 

P§nu Bohu, ģe je tŊmi tŊģkĨmi dobami provede. A provedl. Sice 

V§noce byly bez d§rkŢ, ale i v dob§ch m²ru to byly sp²ġe 

ponoģky, oŚechy a jablko. Sv§tky dovedli proģ²t pokojnŊ a 

radostnŊ. Moģn§, ģe letos budeme moci m®nŊ d§rky sh§nŊt, 

nakupovat, uģ²vat si adventn²ch trhŢ a dalġ²ch obvyklĨch  

zvyklost². Moģn§ si uvŊdom²me, ģe tato krize se nŊkterĨch rodin 

dotkla mnohem v²ce neģ n§s samĨch a udŊl§ n§m radost, ģe 

mŢģeme pomoci. Moģn§ ale tak® zjist²me, ģe toto vġechno jsou 

stejnŊ jen kulisy, kter® mohou, ale nutnŊ nemus², tvoŚit JEN 

pozad² velk®, dobr® a radostn® zpr§vŊ, d²ky kter® v²me, ģe nejsme 

nikdy na nic sami. Ale o tom v²ce opravdu aģ v Adventu. 

Jsem vdŊļnĨ za sv® pŚedky a za vġechny, kteŚ² svĨm ģivotn²m 

pŚ²kladem dodnes ukazuj² cestu. C²t²m, jak pomyslnŊ jdou v 

ģivotŊ i se mnou. 

David Ġorm 
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M§ rodn§ vesniļka 
 

Kolem zelen®ho ¼dol² 

vloģeny do kr§sn® vysoļiny, 

chaloupky k sobŊ se tul², 

tam je m²sto m® domoviny. 

 

Na tom ġir®m svŊtŊ jedin§, 

aļ jako jedna nejmenġ², 

pŚec je tu vesniļka m§ rodn§, 

m®mu srdci nejmilejġ². 

 

Kde m§ ¼sta prv§ slova vyslovila, 

noģky prv® krŢļky vykroļily, 

z Pochvald do ġkoly cestiļka vedla, 

z t® m® romantick® domoviny. 

 

Jsi docela zapadl§, 

jen ta hezk§ mal§ kapliļka 

tichounce na pozdrav vol§, 

tady je naġe vesniļka mil§. 

 

 

 

(¼ryvek z b§snŊ) 

 

                                                     

Autorem b§snŊ je pan Josef Kudla z Đdol².  
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Koģen§ļ nen² koģenĨ, ale sladkĨ (a dlouho vydrģ²) 

V p§tek 20.11. v§s srdeļnŊ zveme na vĨsadbu nov®ho stromoŚad² 

v okol² naġ² obce. Stromy budeme vysazovat v prŢbŊhu dne asi v 

prvn² polovinŊ cesty do Kr§teckĨch lesŢ. Jak budeme s§zet? Piġte 

mi SMS ļi mail a rezervujte si cca pŢl hodiny od 9 h do 16.30., 

aby se lid® nepotk§vali, kdyģ nesm². KaģdĨ si zasad² strom, kterĨ 

si vybere a na opŊrnĨ kol²k bude pŚipevnŊna informace o odrŢdŊ a 

o tom, kdo strom vysadil. NezapomeŔte si vz²t s sebou rouġku. 

 

Vybrali jsme star® (krajov®) ovocn® odrŢdy stromŢ, kter® z naġ² 

krajiny ģel postupnŊ miz². Jsou to zpravidla ty stromy, kter® 

rostou pod®l poln²ch cest, silnic a na okraj²ch mez². Stromy to 

byly zpravidla vysokokmenn®, aby se dalo podjet i s naloģenĨm 

ģebŚiŔ§kem. Stromy poskytovaly lidem st²n a tak® ovoce (i 

zv²ŚatŢm), kterĨm se mohli pŚi pr§ci na pol²ch obļerstvit. I my 

jsme vybrali takov® odrŢdy, aby bylo moģn® v prŢbŊhu roku co 

nejļastŊji nal®zt nŊco k ochutn§n²: jablonŊ, hruġnŊ, tŚeġnŊ, viġnŊ, 

oŚechy, jeŚ§by. U cesty ļasem pŚibude informaļn² i hrac² panel 

pro vġechny generace, na kter®m si budeme moci zkusit pŚestavit, 
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jak by mohla tak® vypadat naġe krajina. PŚ²spŊvek na panel jsme 

ĂvybŊhaliñ d²ky d§rcŢm pŚi letoġn²m letn²m BŊhu pro radost. Pro 

ty z v§s, kter® myġlenka vĨsadby starĨch krajovĨch odrŢd zaujala, 

doporuļujeme kontaktovat pana Stanislava Boļka v Oleġnici na 

MoravŊ, kterĨ tyto odrŢdy pŊstuje a tak® prod§v§. Jako odborn²k 

um² dobŚe poradit. Informace naleznete na webu: 

www.vysokokmeny.cz 

ChtŊli bychom podŊkovat za spolupr§ci naġemu Obecn²mu ¼Śadu 

a pŚedevġ²m Nadaci Partnerstv², kter® vĨsadbu finanļnŊ podpoŚilo 

z programu S§z²me budoucnost: www.sazimebudoucnost.cz  

kontakt: 739 244 611, d.j.sorm@volny.cz  

David Ġorm 

 

 

 
Pl§novan§ vĨsadba stromŢ  
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Svoz popelnic v roce 2021 
 

PravidelnŊ vģdy v sudĨ p§tek v tŊchto term²nech 

 

Leden                  8.1.           22.1. 

Đnor                    5.2.           19.2. 

BŚezen                 5.3.           19.3. 

Duben                 2.4.           16.4.            30.4. 

KvŊten              14.5.           28.5. 

Ļerven              11.6.           25.6. 

Ļervenec            9.7.            23.7. 

Srpen                  6.8.            20.8. 

Z§Ś²                     3.9.           17.9.      

ř²jen                   1.10.         15.10.          29.10. 

Listopad            12.11.         26.11. 

Prosinec            10.12.         24.12. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

ǃ  ǃ  ǃ ǃ  ǃ 
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Společenská kronika 
za období od posledního vydání Krupských střípků 

 

 
Narodily se tyto děti: 
 
Anna Žigmundová, Horní Krupá 
Noemi Farková, Horní Krupá 
Štěpán Hospodka, Horní Krupá 
Annie Hemmerová, Zálesí 
 

Blahopřejeme a radujeme se z Vašeho dítěte 
 
 
 
 

Zemřeli: 
 
Jarmila Caltová, Horní Krupá 
Miluše Beranová, Horní Krupá 

 
 
 
 

Vzpomínáme spolu s Vámi 
 
 
 

ǃ  ǃ  ǃ  ǃ  ǃ 
 
 
 

 



16 

 
 
Časopis je zapsán do evidence periodického tisku u MK ČR  
a bylo mu přiděleno evidenční číslo: MK ČR E 19537. 
Písemné příspěvky posílejte na OÚ Horní Krupá, 580 01 nebo 
e-mailem obec@hornikrupa.cz.   
Telefonické dotazy a připomínky na tel. čísle 569 436 145,  
725 101 163. 
Distribuováno zdarma do všech schránek. Pokud jste časopis 
nedostali, přihlaste se na OÚ, kde je k dispozici. 
Listopad 2020 
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